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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoclawek

INTERPELACJA

w sprawie pojemnikow do segregacii smieci na Stadionie
,,P rzylesie" na Zazamczu.

Stadion ,,Przylesie" na osiedlu Zazamcze jest chgtnie uczQszczany prcez

mieszkaric6w Wtoctawka. Obecna ilo6c posadowionych tam Smietnikow oraz ich

pojemnoSc jest niewystarczajqca. Wymagajq praktycznie codziennego oprozniania.

Ponadto zaobserwowaiam, i2 okoto 90 % odpadow stanowq butelki szklane oraz z

PCV.

Zwracam sig z pro$;bq o rozstawienie dodatkowych pojemnikow na odpady

oznaczone jako ,,szklo" i ,,tworzywa sztuczne". KorzySci to zwigkszenie segregacji

odpadow oraz obnizenie kosztow zwi4zanych z ich wywozeniem i utylizacjq.
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